
Zápis z jednání Rady Základní školy Klíček 
ze dne 12. 10. 2021 v 18:00 hod. 
 
Přítomni: 
David Havelka (DH) – ředitel školy 

Jiří Wieden (JW) –  předseda Rady 

Jan Ocman (JO) –  člen Rady 
Petr Dymáček (PD) – člen Rady 
Andrea Nejezchlebová (AN) – člen Rady 
Karolína Koňaříková (KK) – člen Rady 
Gabriella Steinwald (GS) – členka výboru spolku 
Jana Bělková (JB) – členka výboru spolku 
 

Téma Komentář 
 

Zodpověd. 
osoba 

Termín 

Zapisovatel Zapisovatelem byla zvolena KK 
 

KK  

Zpráva ředitele 
Školy 
 

Nový předseda Rady je Jiří Wieden  
Nový člen Rady je Jan Ocman  
 
Stav žáků a učitelského sboru 

• Ke dni 1. 9. 2021 má škola 156 žáků 
Nově příchozích dětí 10 (doplnění žáků za ty, 
kteří odešli na gymnazia a z jinýchdůvodů) 

• Stav učitelů se mění. Dva učitelé odchází a dva 
noví učitelé jsou přijati. 

• Nová třídní 2. třídy je Jana Pokorná  
(za Páju Havelkovou, která odchazí na 
mateřskou dovolenou) 

• Nový učitel na tělocvik (student TV Fakulty)  
Provoz školy 
1. 9. 2021. se otevřela škola v běžném provozu a dle 
nařízení MŠMT ohledně covidových opatření) 

 
 
 
DH 

 
 
 
 
 
 
 
 

Zpráva ředitele 
Školy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Plánované akce 
Veškeré plánované hromadné akce školy  
(školní expedice, výjezdy, brigády, společná setkání 
rodičů, žáků, učitelů) jsou předběžně plánované a o 
jejich uskutečnění se rozhodne dle aktuální situace 
s ohledem na covid nařízení. 
Školní zájezdy do zahraničí se tento rok neuskuteční.  
 
Setkávání v rámci tříd, Vánoční setkání a spaní ve 
škole se uskuteční. 
 
Fungování výuky pro děti v karanténě a děti doma 
• Na Teams jsou pro žáky všechna zadání k výuce 
(pokud žáci chybí) 
• On-line výuka se nebude kombinovat s běžnou denní 
školní výukou (není to prakticky možné)  
• Pokud bude v karanténě celá třída, bude výuka on-
line v domluveném čase) 

DH 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

Tělesná výchova 
Po Covid Lockdownu bychom rádi dětem letos 
zařadily do vyučování sportovní aktivity 
 
Investice do těchto aktivit: 
• plavání pro žáky 
• nově – bruslení na stadionu Icerink Praha 10 
 
Angličtina 
Letos bude probíhat Kroužek angličtiny s externím 
angličtinářem.  
 
Dotace a investice 
Všechny dotace z MŠMT by měly přijít do konce roku. 
Investice jsou plněny podle plánu. 
 
• koupě 20 tabletů pro školu 
pro zkvalitnění výuky 
 
Pohledávky 
Pohledávky jsou úspěšně spravovány účetní firmou, 
ředitelem školy a paní hospodářkou. Dlužníci jsou 
pravidelně obesíláni, někteří platí školné ve 
splátkách. Škola nemá žádné nové nedobytné 
pohledávky. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ostatní Audit 
Rada ZŠ Klíček se shodla, že nebude prováděn 
klasický audit účetnictví každý rok (který není ze 
zákona nutný), ale pouze kontrola účetnictví ve 
správě naší účetní firmy, včetně Účetní uzávěrky. 
 
Úkoly: 

1) Zaměření budovy kvůli opravám 
2) Oprava branky, údržba zahrady (pověřit 

firmy) 
3) Zjistit možnost snížení nákladů za energie  

 
 
 
 
 
 
 
JB 
DH 
 
DH, Rada 

 
 
 
 
 

Body na příští jednání    
Termín příštího jednání:  Příští jednání Rady 11. února 2022,  od 18 hod.   

 
V Praze, dne 12. 10. 2021 
 

     

   Jiří Wieden  Jan Ocman  Petr Dymáček Andrea 
Nejezchlebová 

Karolína 
Koňaříková 

předseda Rady člen Rady člen Rady členka Rady členka Rady 
 


